

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	11/09/2010
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
SYMRISE GmbH & Co. KG	11/09/2010
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	SYMRISE AG
Street Address:	Muehlenfeldstrasse 1
City:	Holzminde
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	37603
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	5294602
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(202)293-6229
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	2023317111
Email:	swhite@cblh.com
Correspondent Name:	Connolly Bove Lodge & Hutz LLP- S. White
Address Line 1:	1875 Eye Street, NW
Address Line 2:	Suite 1100
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20006
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	15637-00144
NAME OF SUBMITTER:	Sarah P. Hasford
Total Attachments: 3 source=15637_Merger_Document#page1.tif source=15637_Merger_Document#page2.tif source=15637_Merger_Document#page3.tif	

OP \$40.00 5294602

501509619

PATENT
REEL: 026170 FRAME: 0568



Notarielle Erklärung – Notarial Declaration

Ich, der unterzeichnende Notar Gustav Hofmeister mit Amtssitz in Holzminden, bescheinige hiermit aufgrund Einsichtnahme in das Handelsregister HRB Nr. 10207 (Haarmann & Reimer GmbH), HRB Nr. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG), HRA Nr. 110566 (Symrise GmbH & Co. KG) und HRB Nr. 200436 (Symrise AG) des Amtsgerichts Hildesheim, dass	I, the signing Notary Public Gustav Hofmeister with registered office in Holzminden, hereby certify pursuant to inspection of the Commercial Register HRB No. 10207 (Haarmann & Reimer GmbH), HRB No. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG), HRA No. 110566 (Symrise GmbH & Co. KG) and HRB No. 200436 (Symrise AG) of the local court of Hildesheim that
• die Gesellschaft unter der Firma Haarmann & Reimer GmbH mit Sitz in Holzminden, Deutschland, durch Verschmelzungsvertrag vom 05. Mai 2003 im Wege der Übertragung ihres Vermögens als Ganzes (d.h. inklusive aller gewerblichen Schutzrechte) auf die Dragoco Gerberding & Co. AG verschmolzen ist,	• the company with business name Haarmann & Reimer GmbH with corporate domicile in Holzminden, Germany, amalgamated with Dragoco Gerberding & Co. AG through merger contract dated May 5, 2003 by means of assignment of its total assets (that is including all industrial property rights),
• die Firma Dragoco Gerberding & Co. AG anschließend die formwechselnde Umwandlung der Gesellschaft in eine Kommanditgesellschaft unter der Firma Symrise GmbH & Co. KG mit Sitz in Holzminden, Deutschland, beschlossen hat,	• the company Dragoco Gerberding & Co. AG thereafter resolved the conversion of form of the company into a limited partnership with business name Symrise GmbH & Co. KG with corporate domicile in Holzminden, Germany,
• die Verschmelzung am 20. Mai 2003 in das Handelsregister HRB Nr. 10207 (Haarmann & Reimer GmbH) und HRB Nr. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG) des Amtsgerichts Hildesheim eingetragen worden ist,	• the amalgamation was registered on May 20, 2003 in the Commercial Register HRB No. 10207 (Haarmann & Reimer GmbH) and HRB No. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG) of the local court of Hildesheim,
• die formwechselnde Umwandlung am 23.06.2003 in das Handelsregister HRB Nr. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG) und HRA Nr. 110566 (Symrise GmbH & Co. KG) des Amtsgerichts Hildesheim eingetragen worden ist,	• the conversion of form was registered on June 23, 2003 in the Commercial Register HRB No. 10779 (Dragoco Gerberding & Co. AG) and HRA No. 110566 (Symrise GmbH & Co. KG) of the local court of Hildesheim,
• die Symrise Verwaltungs GmbH (HRB Nr. 110881 des Amtsgerichts Hildesheim) als Komplementärin aus der Symrise GmbH & Co. KG (HRA Nr. 110566 des	• Symrise Verwaltungs GmbH (HRB No. 110881 of the local court of Hildesheim) resigned as general partner of the Symrise GmbH & Co. KG (HRA No.

/..

Amtsgerichts Hildesheim) ausgeschieden ist, die Symrise AG (HRB Nr. 200436 des Amtsgerichts Hildesheim) als einzige Kommanditistin das Vermögen der Symrise GmbH & Co. KG mit allen Aktiva und Passiva ohne Liquidation im Wege der Anwachsung übernommen hat und somit die Symrise GmbH & Co. KG erloschen ist,	110566 of the local court of Hildesheim), Symrise AG (HRB No. 200436 of the local court of Hildesheim) as the sole limited partner, the assets of Symrise GmbH & Co. KG with all assets and liabilities without liquidation by way of universal succession has taken over and thus the Symrise GmbH & Co. KG is gone,
• die Löschung der Symrise GmbH & Co. KG in das Handelsregister HRA Nr. 110566 des Amtsgerichts Hildesheim eingetragen worden ist,	• the deletion was registered in the Commercial Register HRA No. 110566 (Symrise GmbH & Co. KG) of the local court of Hildesheim,
• die Symrise AG (HRB Nr. 200436 des Amtsgerichts Hildesheim) durch ihren Vorstandsvorsitzenden Dr. Heinz-Jürgen Bertram und ihre Vorstandsmitglieder Achim Daub, Hans Holger Gliewe und Bernd Hirsch vertreten wird,	• Symrise AG (HRB No. 200436 of the local court of Hildesheim) is represented by its CEO Dr. Heinz-Jürgen Bertram and its board member Achim Daub, Hans Holger Gliewe and Bernd Hirsch,
• die Prokuristen Markus Sattler, Dr. Inigo Natzel, Wolf-Henning Berners, Carsten Gottschlich, Dr. Klaus Stanzl, Heinrich Schaper, Christoph Schamberger, Frank von Keutz, Carsten Teiwes, Frank Pellmann und Stephan Sielaff die Gesellschaft unter der Firma Symrise AG gemeinsam mit einem Vorstandsmitglied vertreten,	• the persons vested with general commercial power of representation Markus Sattler, Dr. Inigo Natzel, Wolf-Henning Berners, Carsten Gottschlich, Dr. Klaus Stanzl, Heinrich Schaper, Christoph Schamberger, Frank von Keutz, Carsten Teiwes, Frank Pellmann and Stephan Sielaff represent the company with business name Symrise AG jointly with a board member,
• die Adresse der Haarmann & Reimer GmbH vor der Verschmelzung Mühlenfeldstraße 1, 37603 Holzminden, Deutschland war,	• the address of Haarmann & Reimer GmbH prior to the amalgamation was Mühlenfeldstrasse 1, 37603 Holzminden, Germany,
• die Adresse der Dragoco Gerberding & Co. AG vor der Verschmelzung Dragocostraße 1, 37603 Holzminden, Deutschland war,	• the address of Dragoco Gerberding & Co. AG prior to the amalgamation was Dragocostrasse 1, 37603 Holzminden, Germany,
• die Adresse der durch formwechselnde Umwandlung aus der Dragoco Gerberding & Co. AG entstandenen Symrise GmbH & Co. KG vor der Löschung Mühlenfeldstraße 1, 37603 Holzminden, Deutschland war,	• the address of Symrise GmbH & Co. KG, founded through conversion of form of the Dragoco Gerberding & Co. AG prior to the deletion was Mühlenfeldstrasse 1, 37603 Holzminden, Germany,

/..

• die Adresse der Symrise AG wie folgt lautet: Mühlenfeldstraße 1, 37603 Holzminden, Deutschland.	• the address of Symrise AG is read as follows: Mühlenfeldstrasse 1, 37603 Holzminden, Germany.
Danach bestätige ich weiterhin, dass	Thereafter, I certify furthermore that
• die Firma Symrise GmbH & Co. KG in alle Rechte und Pflichten der Firma Dragoco Gerberding & Co. AG ebenso eingetreten ist wie in alle Rechte und Pflichten der erloschenen Firma Haarmann & Reimer GmbH. Die Firma Symrise GmbH & Co. KG ist die Rechtsnachfolgerin beider Firmen,	• the company Symrise GmbH & Co. KG entered into any rights and obligations of the company Dragoco Gerberding & Co. AG as well as in any rights and obligations of the company Haarmann & Reimer GmbH, which has ceased to exist. The company Symrise GmbH & Co. KG is the legal successor of both companies.
• mit wirtschaftlicher Wirkung zum 01.10.2010 die Symrise GmbH & Co. KG auf die Symrise AG, die ehemalige alleinige Kommanditistin, im Wege der Gesamtrechtsnachfolge übergegangen ist. Als Ergebnis sind alle Aktiva und Passiva von der Symrise AG als Rechtsnachfolgerin der Symrise GmbH & Co. KG übernommen worden. Dies beinhaltet auch alle Rechte und Pflichten der Symrise GmbH & Co. KG.	• with commercial effect from 1 October 2010, Symrise GmbH & Co. KG has been merged into Symrise AG, the former sole limited partner of Symrise GmbH & Co. KG, by way of universal succession. As a result, all assets of Symrise GmbH & Co. KG are owned and all liabilities have been assumed by Symrise AG as legal successor of Symrise GmbH & Co. KG. This includes all rights and obligations of Symrise GmbH & Co. KG.

Holzminden, den 09. November 2010

Holzminden, on this 9th day of November 2010

Notary Public